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Idrottsnämnden Protokoll 4/2022 
  
 

 

   

 

 Tid Tisdagen den 24 maj kl. 17:30 – 17:48 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 30 maj 2022 av §§ 1-7, 10, 13, 14 

Omedelbar justering av §§ 8, 9, 11, 12 tisdagen den 

24 maj 2022 

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L) §§ 1-4, 6-14 

Minna Thullberg (MP) 

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Mirja Räihä (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Beslutande ersättare: 

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

Sandra Zuniga Michel (S) Suhur Salahyusuf (S) 

Billy Östh (M) för Hanna Wistrand (L) § 5 

 

Ersättare:  

Billy Östh (M) 

Joel Forsberg (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Moissis Nikolaidis (S)  

Lisa Söderblom Arce (V)  

Lina Lindfors (V) 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare 

Sixten Svanberg (S), förvaltningschef Marina Högland, Peter 

Ahlström, Susanne Olsson, personalföreträdare Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser vice ordföranden Hassan Jama (V) att 
tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 
protokoll. 
 
Justering sker måndagen 30 maj 2022. 
 
 
§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut 

A. 2022-05-11, yttrande i mål nr 7978-22 

B. 2022-05-12, nytt dataskyddsombud 
 
 
§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Funktionshinderrådets protokoll för april 

B. Skrivelse från Skönhetsrådet angående hybridgräsplaner på 

Gärdets sportfält 

C. Skrivelse från Förbundet för Ekoparken angående  

hybridgräsplaner m.m. på Gärdets Sportfältet 

D. Anläggande av konstgräs och konstfryst ispist på 

Bäverdalens bollplan, slutredovisning 

 
Beslut 
Anmälningarna läggs till handlingarna. 
 
 
§ 4 
Tertialrapport 1 2022 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2022/957 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Prognosen godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen 
 

2. Årsmålet för indikatorn Antal tillhandahållna platser för 
feriejobb höjs från 165 till 170 
 

3. Nämnden begär budgetjustering för ökade kostnader 
inom driftbudgeten för ökad vattensäkerhet strandbad om 
5,0 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 maj 2022. 
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Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är glädjande att förvaltningen kan uppfylla den stora 
majoriteten av de indikatorer som KF satt upp. Vissa utmaningar 
finns dock och med majoritetens politik befarar vi att resultaten 
inte kommer att vara lika goda i framtiden. 
Vad gäller ekonomin poängterar förvaltningen att resultaten 
påverkats av pandemin även under tertial 1 2022. Rimligtvis är 
effekterna på exempelvis försäljning övergående. Något som 
dock inte är övergående är ökade hyreskostnader till följd av 
ökad inhyrning hos externa hyresvärdar. Majoritetens 
ideologiska privatiseringsprojekt av Stockholm kommer ju längre 
tiden går och ju mer som privatiseras att synas tydligare och 
tydligare i nämndens ekonomiska resultat.  
 
Vi har upprepade gånger lyft problemen med de OPS-lösningar 
som majoriteten uttryckligen eftersträvar. Att sälja lokaler eller att 
låta privata aktörer bygga och sedan hyra in sig i dessa lokaler 
har gång på gång visat sig vara en mycket dålig affär för det 
offentliga. Nämndens hyreskostnader kommer till följd av den 
blågröna majoritetens privatiseringar att öka framöver. Det 
riskerar att ta resurser från nödvändiga investeringar och stöd till 
föreningslivet. 
 
Det är positivt att se att samverkan mellan idrottsförvaltningen, 
andra fackförvaltningar och stadsdelsförvaltningarna leder till 
nya samarbeten, erfarenhetsutbyten och projekt. Detta är något 
vi gärna ser mer av då det finns mycket goda förutsättningar att 
sådana samarbeten leder till att verksamheterna breddas och 
når ut till de målgrupper som idag inte har samma möjligheter 
eller tillgång till rörelse, idrott och friluftsliv. 
 
Vad gäller simkunnigheten i staden är det bra att förvaltningen 
gör vad man kan för att öka denna. I stadens årsredovisning för 
2021 kunde vi läsa att simkunnigheten fallit drastiskt till följd av 
pandemin. Vänsterpartiet och Socialdemokraterna vill se större 
och mer genomgripande satsningar för att vända denna 
utveckling. Bland annat har vi föreslagit en tidigareläggning av 
öppningen av stadens uppvärmda utomhusbassänger. Vi har 
även tagit initiativ till en ytterligare kursstart för simskolan i maj. 
Tyvärr verkar dock majoriteten inte vilja ta tag i denna viktiga 
fråga. 
 
Det är viktigt att idrottsförvaltningen är en attraktiv arbetsgivare. 
De anställda på förvaltningens anläggningar runt om i staden är 
naturligtvis helt avgörande för att idrottsföreningarna ska kunna 
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genomföra sin verksamhet. Arbetsmiljön och arbetsvillkoren 
måste därför kontinuerligt ses över och förbättras. Inte minst har 
det ibland uppenbarat sig problem med schemaläggningen för 
anställda ute på anläggningarna. Det är centralt att 
idrottsförvaltningen arbetar aktivt för att säkerställa goda 
arbetsvillkor för sina anställda. Politiken måste naturligtvis också 
vara med och möjliggöra för fler anställda och bättre arbetsmiljö. 
 
 
§ 5 
Särskilt ärende föreningsstöd 
Dnr 3.4/2022/1477 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden beviljar ett stöd som kompenserar  
Mälarhöjden/Bredäng hockey (802006-0698) och Mossen 
Hockey AB (556629-5647) för införandet av nolltaxa året runt 
enligt vad som anges i detta tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 maj 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Jäv 
Ledamot Hanna Wistrand (L) har på grund av jäv inte deltagit i 
eller varit närvarande vid handläggningen av detta ärende. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 6 
Redovisning av kundundersökningar 
Dnr 1.2.2/2022/1402 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag:  
 
Idrottsförvaltningens redovisning godkänns. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 20 april 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet) 
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Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 7 
Anläggande av en 11-spelsplan konstgräs med ispist och 
planbelysning samt uppförande av servicebyggnader på 
Årstafältet, Årsta 1:1, utredningsbeslut 
Dnr 8.1.1/2015/1376 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Karin 
Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Minna 
Thullberg (MP), Destiny Zandi Näslund (KD) och vice 
ordföranden Hassan Jama m.fl. (V): 
 

1. Att bifalla förvaltningens förslag till beslut  
 

2. Att därutöver anföra följande: 
 
Det är väldigt glädjande att staden nu påbörjar 
utredningsarbetet för en 11-spelsplan med underliggande 
ispist på Årstafältet. Förslaget innehåller även läktare, 
avbytarbås, planbelysning, omklädningsrum och 
föreningsförråd vilket är viktiga funktioner för 
föreningslivet. Därutöver planeras för en basketkorg och 
asfaltsmålning för att uppmuntra till spontanidrott. 
Förslaget kommer att utgöra ett värdefullt tillskott för 
lokala föreningar och även gynna det spontana 
idrottandet. Isytor för spontan skridskoåkning populära 
och högt efterfrågade av stockholmarna. I förvaltningens 
förslag föreslås att ispisten ska läggas under halva 
planen. Vi vill uppdra till förvaltningen att i det kommande 
utredningsarbetet se över möjligheten att lägga ispist 
under hela planen för att maximera nyttjandet vintertid.   

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 19 april 2022. 
 
I tjänsteutlåtandet föreslår idrottsförvaltningen: 
 
Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa en utredning gällande 
förutsättningarna att anlägga en 11-spels konstgräsplan med 
ispist och planbelysning samt uppförande av servicebyggnader 
inför inriktningsbeslut, med en beräknad totalt utredningsutgift 
upp till 2 mnkr. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP), Destiny 
Zandi Näslund (KD) och vice ordföranden Hassan Jama 
m.fl. (V) föreslår (se beslutet). 
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2) Mirja Räihä m.fl. (S) föreslår att idrottsnämnden beslutar 

enligt idrottsförvaltningens förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 
Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), 
Minna Thullberg (MP), Destiny Zandi Näslund (KD) och vice 
ordföranden Hassan Jama m.fl. (V). 
 
Reservation 
Mirja Räihä m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 
till förvaltningens förslag. 
 
 
§ 8 
Hyresavtal och upphandling för ny idrottshall – 
Slakthusområdet 
Dnr 2.3.4/2022/1506 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner för egen del hyresavtal för ny 
idrottshall i Slakthusområdet, bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden föreslår att kommunfullmäktige 

godkänner hyresavtal för ny idrottshall i Slakthusområdet, 
bilaga 1. 

 
3. Idrottsnämnden föreslår att kommunfullmäktige ger 

idrottsnämnden i uppdrag att genomföra upphandling för 
uppförandet av idrottshall som ska hyras enligt bilaga 1. 

 
4. Idrottsnämnden beslutar för egen del, under förutsättning 

att kommunfullmäktige beslutar enligt ovan, att uppdra åt 
förvaltningschefen att besluta om 
upphandlingsdokument, tilldelning av kontrakt, 
avbrytande av upphandling samt tecknande av 
upphandlingskontrakt. 

 
5. Idrottsnämnden föreslår att kommunstyrelsen godkänner 

avsteg från närhetsprincipen för ny idrottshall i 
Slakthusområdet. 

 
6. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 maj 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 
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2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä 

m.fl. (S) föreslår: 
 
1. Att avslå förslaget till hyresavtal och upphandling med 

privat fastighetsägare. 
 

2. Att inte fatta beslut om att hyra samhällsfastigheter 
från en privat aktör utan att först ha gjort ordentliga 
kalkyler som jämför den långsiktiga kostnaden med 
att hyra från en privat aktör med att staden självt 
äger. 
 

3. Att idrottsförvaltningen och fastighetskontoret fullföljer 
sina planer på att bygga en fullstor idrottshall på 
platsen. 
 

4. Att lyfta sekretessen på förslaget till hyresavtal och att 
därutöver anföra följande: 

  
Stockholm behöver fler idrottshallar. Den nuvarande 
politiska majoriteten har dock misslyckats med flera 
viktiga projekt på grund av att man velat genomföra 
ideologiska utförsäljningar. Ett sådant exempel är 
Vårbergs IP som blivit uppskjutet. Nu vill majoriteten att 
en privat aktör ska bygga även Slakthushallen. 
 
I samtliga fall när denna majoritet velat samverka med 
externa aktörer har inte heller några ordentliga 
ekonomiska analyser genomförts. Detta trots att flertalet 
nationella och internationella utvärderingar pekat på att 
det nästan alltid är billigare för det offentliga att bygga 
självt jämfört med att hyra in sig hos en privat hyresvärd.  
 
Slakthushallen ingår i ett större projekt där samma bolag 
föreslås bygga en förskola i kvarteret där även hallen ska 
uppföras. Tanken är idrottshallens tak ska utgöra gård för 
förskolan. Vissa samordningsfördelar skulle kunna finnas 
med ett sådant upplägg. Utan att några ordentliga 
ekonomiska kalkyler gjorts är dock detta svårt att veta.  
 
Utgångspunkten bör alltid vara byggnation i egen regi. 
Det är vad all tillgänglig forskning pekar på är billigast i 
längden. Det ska dock inte uteslutas att det kan finnas 
vissa tillfällen där samverkan med externa parter kan 
vara fördelaktig. Görs inga ordentliga analyser inför ett 
projekt måste vi dock av hänsyn till skattebetalarnas 
pengar välja den säkra vägen framför den osäkra. 
 
Enligt majoritetens förslag ska idrottsnämnden hyra in sig 
i Slakthushallen i 20 år. Vad hyreskostnaden blir för 
staden är dock dolt för skattebetalarna eftersom denna 
del av ärendet är sekretessbelagt. Det offentliga förtjänar 
en större insyn när projekt som dessa ska beslutas om. 
De som får stå för notan för majoritetens olika 
ideologiska privatiseringsprojekt riskerar i längden att 
vara barn och unga som nyttjar idrottsanläggningar i 
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Stockholm och den mångfald av föreningar som hyr in sig 
i dem. 
 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
 
§ 9 
Hyresavtal och upphandling för upprustning av  
Brännkyrkahallen 
Dnr 2.3.4/2020/1507 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden återtar tidigare inriktningsbeslut per den 
2019-06-18, dnr 2018/46, avseende upprustning och 
ombyggnad av Brännkyrkahallen.   
 

2. Idrottsnämnden godkänner för egen del hyresavtal för 
Brännkyrkahallen, bilaga 1. 
 

3. Idrottsnämnden föreslår att kommunfullmäktige 
godkänner hyresavtal för Brännkyrkahallen, bilaga 1. 
 

4. Idrottsnämnden föreslår att kommunfullmäktige ger 
idrottsnämnden i uppdrag att genomföra upphandling för 
ombyggnation av Brännkyrkahallen som ska hyras enligt 
bilaga 1. 
 

5. Idrottsnämnden beslutar för egen del, under förutsättning 
att kommunfullmäktige beslutar enligt ovan, att uppdra åt 
förvaltningschefen att besluta om 
upphandlingsdokument, tilldelning av kontrakt, 
avbrytande av upphandling samt tecknande av 
upphandlingskontrakt. 
 

6. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 16 maj 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 
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2) Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä 

m.fl. (S) föreslår: 
 
1. Att avslå förslaget till hyresavtal och upphandling med 

privat fastighetsägare. 
 
2. Att inte fatta beslut om att hyra samhällsfastigheter 

från en privat aktör utan att först ha gjort ordentliga 
kalkyler som jämför den långsiktiga kostnaden med 
att hyra från en privat aktör med att staden självt 
äger. 

 
3. Att låta fastighetskontoret fullfölja sitt arbete med att 

bygga om och rusta upp Brännkyrkahallen. 
 
4. Att lyfta sekretessen på förslaget till hyresavtal och att 

därutöver anföra följande: 
  
Stockholm behöver fler idrottshallar. Den nuvarande 
politiska majoriteten har misslyckats med flera projekt för 
att man velat genomföra ideologiska utförsäljningar. Ett 
sådant exempel är Vårbergs IP som blivit uppskjutet. Nu 
vill majoriteten även sälja Brännkyrkahallen till ett privat 
bolag för att sedan idrottsnämnden ska hyra in sig i den. 
 
Den här typen av så kallade OPS-lösningar har avfärdats 
i flertalet nationella och internationella utvärderingar och 
granskningar. Några sådana är de kartläggningar som 
gjorts av Riksgälden och Kommuninvest. Det står utom 
allt rimligt tvivel att inhyrning i privata fastigheter på sikt 
är betydligt dyrare för skattebetalarna jämfört med när 
staden självt äger. Det är slöseri med stockholmarnas 
pengar att gå till väga på det vis som majoriteten vill. 
 
Idrottsförvaltningen skriver att skillnaden i hyreskostnad 
jämfört med om staden självt byggt och ägt hallarna 
kommer att öka över tid. Hur mycket dyrare det kommer 
att bli är dock dolt för skattebetalarna eftersom denna del 
i ärendet är sekretessbelagt. Majoriteten vill alltså att 
stockholmarna ska sälja en av sina idrottshallar utan att 
veta vad kostanden i förlängningen kommer att bli. 
 
Enligt majoritetens förslag ska idrottsnämnden hyra in sig 
i Brännkyrkahallen i 20 år efter att hallen sålts. Risken är 
därför närmast obefintlig för den privata investeraren. 
Ändå finns det praktiskt tagit ingen fördel för staden med 
upplägget.  
 
Samtidigt som det i längden innebär högre kostnader 
förlorar också staden rådigheten över lokalerna. 
Kontrollen är helt i händerna på det privata bolaget. Det 
går inte ens att garantera att idrottsverksamheten får 
fortsätta när hyreskontraktet löper ut. De som får stå för 
notan för dessa ideologiska privatiseringsprojekt riskerar 
alltså vara barn och unga som nyttjar idrottsanläggningar 
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i Stockholm och den mångfald av föreningar som hyr in 
sig i dem. 
 
Allt detta vet majoriteten. Det är också därför så mycket 
av innehållet i det föreslagna hyresavtalet 
sekretessbelagts. Det offentliga förtjänar dock en större 
insyn när projekt som dessa ska beslutas om.  
 
Vänsterpartiet och Socialdemokraterna säger nej till illa 
motiverade försäljningar av det som vi stockholmare äger 
gemensamt. I längden kommer en försäljning och 
inhyrning i Brännkyrkahallen att straffa sig ekonomiskt, 
samtidigt som staden inte längre får ha kontroll över 
lokalen. 

 
Beslutsgång  
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi 
Näslund (KD). 
 
Reservation 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) och Mirja Räihä m.fl. 
(S) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna 
Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund 
(KD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Renoveringen av Brännkyrkahallen är efterlängtad och 
välkomnad. De tekniska installationerna i anläggningen som 
uppfördes på 60-talet är uttjänta och behöver bytas ut. 
Dessutom behöver anpassningar göras för att möta dagens 
lagkrav för tillgänglighet och brandutrymning. I samband med 
renoveringen genomförs ett antal upprustningar som kommer att 
gynna föreningslivet. Exempelvis kommer antalet 
omklädningsrum att utökas och fler basketkorgar sättas upp i 
hallen. Anpassningar för att förbättra för gymnastikverksamhet 
kommer också att göras genom infästning av barr.  
 
Brännkyrkahallen nyttjas flitigt av både skolor och föreningsliv. 
Hallen är särskilt viktig för det närliggande Midsommarkransens 
gymnasium som har idrottsprofil och för de många föreningar 
som nyttjar hallen. Renoveringen av hallen kommer att 
genomföras under 2023-2024. Det är viktigt att förvaltningen för 
en proaktiv dialog med de föreningar/verksamheter som nu 
nyttjar hallen och säkrar att verksamheterna kan bedrivas i andra 
anläggningar under tiden som renoveringen pågår. 
 
 
§ 10 
Svar på skrivelse från C, M, L, MP, KD om Villkorstrappan 
Ärendet utgår 
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§ 11 
Remissvar angående förslag till detaljplan för Enigheten 25 
och 26 m.fl. i stadsdelen Mariehäll 
Dnr 1.6/2022/1265 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen och överlämnar 
det till stadsbyggnadskontoret.  

 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 3 maj 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
 
§ 12 
Remiss av Flyktingmottagande med anledning av 
händelseutvecklingen i Ukraina  – svar på remiss från 
kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2022/1332 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 
 

1. Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till 
förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
2. Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att fördela stöd till 

aktuella föreningar, att administrera ansökningar och 
betala ut stöd.  

 
3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 6 maj 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
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§ 13 
Förvaltningschefen informerar 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om att 
betalbaden utomhus nu har öppnat. 
I sommar genomförs ett projekt med strandvärdar för att utveckla 
säkerheten på badplatsen och verka för simkunnighet.  
 
Kampanjen Bada säkert som idrottsförvaltningen hade i 
samarbete med Svenska Livräddningssällskapet förra året 
kommer även denna sommar. 
 
Det har varit problematik kring konstgräs på stadens 
anläggningar på grund av en torr vår som gjort att flätningen i 
materialet har släppt och medfört att partiklar fastnat på kläder 
och skor. Förvaltningen har arbetat intensivt för att åtgärda 
problemet samt hyrt in en maskin som kommer ta bort 
partiklarna. 
 
 
§ 14. 
Övrigt 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar följande 
skrivelse till idrottsnämnden: 
 
Utöka badtiderna för enbart kvinnor i Skärholmens simhall 
Om man någonsin besökt Skärholmens simhall en lördag mellan 
8.30 – 10.00, då enbart kvinnor får nyttja simhallen, är det tydligt 
att detta är en väldigt populär aktivitet. Kvinnosimmet är oerhört 
omtyckt, många kvinnor och flickor från området ser fram emot 
att besöka simhallen under denna avsatta tid. Detta är förstås 
glädjande, dock innebär det att det blir väldigt trångt i bassängen 
och omklädningsrummet. Med så många besökare med olika 
behov blir det svårt att samutnyttja bassängerna. Exempelvis blir 
det väldigt svårt att kombinera simträning med lek och 
motionssim. Det händer även att simbanor helt stängs av för 
simskola, vilket leder att det blir än mindre plats i bassängerna 
för de olika besökarna.  
 
I Skärholmen finns det en större upplevd otrygghet hos de 
kvinnliga  
invånarna jämfört med staden i övrigt. I rapporten Social 
hållbarhet inom Fokus Skärholmens lyfts att en majoritet av de 
intervjuade kvinnorna från området upplever en känsla av 
obehag att bli tittade på i de offentliga rummen. Flera av de 
intervjuade sade även att de undviker simhallen och önskar att 
det fanns fler tider för enbart kvinnor.  
 
Vi är väl införstådda i att kommunala bad ska vara till för alla och 
inte utesluta någon. Anledning till varför staden för ett antal år 
sedan beslöt att erbjuda vissa tider enbart för kvinnor var att 
man förstått att vissa grupper i samhället aldrig skulle besöka en 
simhall om inte det var för denna möjlighet. Vi är inte 
förespråkare av könsseparatistiska samhällen, men det kommer 
ta tid att komma tillrätta med otryggheten som kvinnor och flickor 
känner i stadsdelen och parallellt med arbetet att öka tryggheten 
och delaktigheten. Därför tycker vi att det är rimligt att utöka 
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öppettiderna för kvinnosimmet, en aktivitet som stärker 
folkhälsan och delaktigheten.  
 
Vi vill därför fråga idrottsförvaltningen vilka möjligheter det finns 
att: 

- ge utrymme för ytterligare en tid för enbart kvinnor och 
flickor i Skärholmens simhall. 

- utöka varje simtid för kvinnor till minst två timmar. 
 

 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 
förvaltningen för beredande 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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